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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy: Zniesienia opłat za użytkowanie wieczyste. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zgodnie z obowiązującą ustawą gminy mają czas do końca bieżącego roku  

na przesłanie użytkownikom wieczystym informacji o przekształceniu prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności, co jest podstawą do wniesienia opłaty wykupu i skorzystania 

ze stosownej ulgi. Pomimo tego, że zbliżamy się do końca roku kalendarzowego niektórzy 

mieszkańcy nie otrzymali stosownego dokumentu.  

 

W związku z tym, proszę o następujące informacje: 

 

1. Ile WGN zdążył wydać już stosownych zaświadczeń? 

2. Ile zostało jeszcze do wydania i dostarczenia mieszkańcom? 

3. Czy WGN zdąży do końca roku przekazać wszystkim właścicielom nieruchomości 

stosowne zaświadczenia? 

4. Ile czasu będę mieli mieszkańcy na uregulowanie opłaty, żeby skorzystać z pełnej, 

obowiązującej w Poznaniu bonifikaty? 

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


